



国际扶轮三四五零地区 Rotary International District 3450

国际扶轮是一家志愿服务机构，全球 120 万社员，34,600 多个扶轮社，遍布 200 多个国家。国际扶轮 3450 地区是其中一个成员区，其范围包括香港、澳门、蒙古国以及中华人民共和国广东省在内，共有 77 个扶轮社、约 2,100 位社员。

历年来，三四五零地区的扶轮社在香港和中国内地进行了无数的人道工作计划，范畴包括医疗卫生、教育、青年人的发展、识字、扶贫、环保以及救灾。

其中一些具代表性之计划包括：

扶轮百万小儿健肝工程、国内痲疯病计划、THE ONE 扶轮 3450 地区国际人道主义奖、与校同行、与中国国家卫计委合作人体器官捐献与移植项目及净水工程。

Rotary International is a voluntary service organization with 1.2 million members in about 34,600 rotary clubs distributed in some 200 countries worldwide. Rotary International District 3450 is one of the districts within Rotary International. It consists of 77 Rotary Clubs with over 2,100 Rotarians located in Hong Kong, Macao, Mongolia and The People's Republic of China-Guangdong Province.

Over the years, Rotary Clubs within District 3450 have implemented numerous humanitarian projects in Hong Kong and the mainland of China covering medical treatment and health, education, youth development, literacy, poverty alleviation, environmental protection and disaster relief.

Some representative projects of the District include: Hepatitis B Vaccination for a Million Children; the Leprosy Project; THE ONE International Humanitarian Award by Rotary District 3450; Adopt-A-School Program; Cooperation with the National Health and Family Planning Commission on Promotion of Organ Donation; and the Clean Water Project for schools.



扶轮百万小儿健肝工程
Hepatitis B Vaccination for a Million Children



为中国某些地区进行校园净水工程，
向学生和老师提供清洁的食水。
Clean Water Project for schools



与国家卫计委合作
于广州签署推广人体器官捐献项目
Cooperation with the
National Health and Family Planning Commission
on Promotion of Organ Donation





國際扶輪3450地區

香港 / 澳門 / 蒙古國 / 中華人民共和國廣東省

Hong Kong / Macao / Mongolia /
The People's Republic of China – Guangdong Province

加入扶輪

平凡人成就不平凡

Where ordinary people do extraordinary things

JOIN ROTARY

国际扶轮三四五零地区 Rotary International District 3450

国际扶轮是一家志愿服务机构，全球 120 万社员，34,600 多个扶轮社，遍布 200 多个国家。国际扶轮 3450 地区是其中一个成员区，其范围包括香港、澳门、蒙古国以及中华人民共和国广东省在内，共有 77 个扶轮社、约 2,100 位社员。

历年来，三四五零地区的扶轮社在香港和中国内地进行了无数的人道工作计划，范畴包括医疗卫生、教育、青年人的发展、识字、扶贫、环保以及救灾。

其中一些具代表性之计划包括：

扶轮百万小儿健肝工程、国内痲疯病计划、THE ONE 扶轮 3450 地区国际人道主义奖、与校同行、与中国国家卫计委合作人体器官捐献与移植项目及净水工程。

Rotary International is a voluntary service organization with 1.2 million members in about 34,600 rotary clubs distributed in some 200 countries worldwide. Rotary International District 3450 is one of the districts within Rotary International. It consists of 77 Rotary Clubs with over 2,100 Rotarians located in Hong Kong, Macao, Mongolia and The People's Republic of China-Guangdong Province.

Over the years, Rotary Clubs within District 3450 have implemented numerous humanitarian projects in Hong Kong and the mainland of China covering medical treatment and health, education, youth development, literacy, poverty alleviation, environmental protection and disaster relief.

Some representative projects of the District include: Hepatitis B Vaccination for a Million Children; the Leprosy Project; THE ONE International Humanitarian Award by Rotary District 3450; Adopt-A-School Program; Cooperation with the National Health and Family Planning Commission on Promotion of Organ Donation; and the Clean Water Project for schools.



为中国某些地区进行校园净水工程，
向学生和老师提供清洁的食水。
Clean Water Project for schools



与国家卫计委合作
于广州签署推广人体器官捐献项目
Cooperation with the
National Health and Family Planning Commission
on Promotion of Organ Donation



扶轮百万小儿健肝工程
Hepatitis B Vaccination for a Million Children



www.rotary3450.org





平凡人成就不平凡

Where ordinary people do extraordinary things

JOIN ROTARY

国际扶轮三四五零地区 Rotary International District 3450

国际扶轮是一家志愿服务机构，全球 120 万社员，34,600 多个扶轮社，遍布 200 多个国家。国际扶轮 3450 地区是其中一个成员区，其范围包括香港、澳门、蒙古国以及中华人民共和国广东省在内，共有 77 个扶轮社、约 2,100 位社友。

历年来，三四五零地区的扶轮社在香港和中国内地进行了无数的人道工作计划，范畴包括医疗卫生、教育、青年人的发展、识字、扶贫、环保以及救灾。

其中一些具代表性之计划包括：

扶轮百万小儿健肝工程、国内痲疯病计划、THE ONE 扶轮 3450 地区国际人道主义奖、与校同行、与中国国家卫计委合作人体器官捐献与移植项目及净水工程。

Rotary International is a voluntary service organization with 1.2 million members in about 34,600 rotary clubs distributed in some 200 countries worldwide. Rotary International District 3450 is one of the districts within Rotary International. It consists of 77 Rotary Clubs with over 2,100 Rotarians located in Hong Kong, Macao, Mongolia and The People's Republic of China-Guangdong Province.

Over the years, Rotary Clubs within District 3450 have implemented numerous humanitarian projects in Hong Kong and the mainland of China covering medical treatment and health, education, youth development, literacy, poverty alleviation, environmental protection and disaster relief.

Some representative projects of the District include:

Hepatitis B Vaccination for a Million Children; the Leprosy Project; THE ONE International Humanitarian Award by Rotary District 3450; Adopt-A-School Program; Cooperation with the National Health and Family Planning Commission on Promotion of Organ Donation; and the Clean Water Project for schools.

扶轮百万小儿健肝工程

Hepatitis B Vaccination for a Million Children



为中国某些地区进行校园净水工程，
向学生和老师提供清洁的食水。
Clean Water Project for schools



与国家卫计委合作
于广州签署推广人体器官捐献项目
Cooperation with the
National Health and Family Planning Commission
on Promotion of Organ Donation

